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Residència Geriàtrica 

Acta núm. 2/2020 

Reunió del Consell Sectorial de la Residència Geriàtrica 

Núm. de la sessió: 2/2020 

Data:  26/10/2020 

Horari: 19:10 a 20:39h. 

Lloc: Modalitat on line 

 

Hi assisteixen:   

Josep Antoni López, Vicepresident del Consell Sectorial i Regidor d'Acció Social. 

Iolanda Teixidó, Directora Tècnica de la Residència Geriàtrica. 

Verònica Fernández, Infermeria. 

Paquita  Zaragoza, representant dels familiars de persones ingressades. 

Montserrat Carbó, representant dels familiars de persones ingressades. 

M. Dolores Rodríguez, representant del veïns. 

Emma Pigrau, Treballadora Social. 

Teresa Masvidal, representant del personal de la Residència Geriàtrica. 

Dolors Noguerol, representant del personal de la Residència Geriàtrica. 

Miquel Maresma, representant dels veïns. 

Estanis Fors, representant del Grup Municipal  JxA - JxC. 

Jaume Soler, representant del Grup Municipal CUP - AMUNT. 

 

S’han excusat d’assistir-hi:  

Anabel Moreno Nogué, Alcaldessa i Presidenta del Consell Sectorial. 

Joan Múria, representant de Serveis  Socials/Psicòleg. 

 

El Vicepresident obre la sessió, i a continuació es tracten els assumptes inclosos en el següent  

 

Ordre del dia  

1. Benvinguda. 
2. Aprovació de l’acta anterior. 
3. Informacions de la Residència. 
4. Informació de la situació de la COVID19 a la Residència.   
5. Temes sobrevinguts.  
6. Precs i preguntes. 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

1.- Benvinguda 
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El Regidor d’Acció Social, Josep Antoni López, dóna la benvinguda i recorda que en la passada 
convocatòria hi van haver incidències amb els contactes dels membres que ja han estat 
solucionats.  

 

2.- Aprovació de l’acta de la sessió núm. 1/2020 

Iolanda Teixidó explica que no s’ha rebut cap esmena de l’acta de la sessió anterior i que si 
tothom hi està d’acord es donaria per aprovada. 

Estanis Fors, en substitució de la Sra. Soraya Real, vota en contra de l’aprovació de l’acta i la 
resta de membres no s’oposen a l’aprovació. 

 

3.- Informacions de la Residència. 

Iolanda Teixidó  informa de: 

- OCUPABILITAT I RATIOS DEL SERVEI. 

Residència 

A la data, a la Residència hi ha 35 ocupades, de les 39 places   disponibles. 

S’està treballant en un ingrés de plaça col·laboradora, i hi ha tres places lliures que no es 
cobriran perquè queden reservades per indicació del Departament de Treball, Afers Socials i 
Família. 

Pel que fa a la llista d’espera, s’informa que hi ha persones en llista, tant de plaça pública com 
de privada.  

 

Centre de dia 

S’explica que, a data 13/03/2020, el centre de dia va quedar tancat. Es té coneixement que, 
des de Serveis socials, les famílies de centre de dia han estat ateses i s’explica que, de 
moment, s’ha informat al Departament de l’impossibilitat de garantir una sectorització prou 
segura per reprendre l’activitat d’aquest servei dins la Residència.  

  

- PERSONAL 

S’explica que per tema Covid, i en compliment de tots els protocols de prevenció i seguretat, 
s’ha reforçat l’equip de neteja amb dues persones, una contractada a través de PPOO, i l’altra 
provinent de l’empresa de neteja de l’Ajuntament. 

S’informa que la Sra .Amaya Arvizu està de baixa i la cobreix la Sra. Empar Noms. 

S’informa que la Gemma Solà està de baixa i, tot i les gestions iniciades, no es troba 
professional per substituir-la. S’explica que s’ha demanat a RRHH poder cobrir aquesta baixa 
amb un auxiliar de geriatria, i reorganitzar l’equip, per reforçar aquest servei, amb el personal 
de la casa. El Departament està al corrent de la situació d’infermeria al geriàtric. 

S’informa que el metge està en situació de pròrroga de contracte fins a l’abril de 2021. 

S’explica que, donada la situació al servei d’infermeria, s’accelera el canvi de farmàcia. 
S’explica que des del Departament, i des del centre, es valora fer un canvi en el mètode de 
dispensació de medicació. Es demana a les oficines de farmàcia que puguin dispensar la 
medicació amb el sistema robotitzat d’unidosi, i es refà la roda en base a l’ordre de sol·licitud 
d’instància presentada a l’Ajuntament. 
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S’explica que tot el personal segueix les mesures de control (presa de temperatura, 
desinfecció...) que marquen els protocols en tot moment. 

- EDIFICI 

S’explica que la Residència està blindada i que, tret del personal, cap altre persona pot 
transitar per les plantes primera i segona, on conviuen els residents.  

Els professionals tècnics imprescindibles, que han hagut d’entrar per fer alguna reparació 
d’urgència, ho han fet sota estrictes mesures de control. 

S’informa que, a banda de petites reparacions d’urgència, sí que ha calgut fer la reparació gran 
de l’ascensor vell. S’ha canviat el sistema elèctric i les portes interiors. 

S’informa que s’estan fent treballs per adequació de la primera planta, per tal d’habilitar-hi 
tres habitacions més, en previsió d‘haver de realitzar moviments en cas de brot Covid. 

- COMPRES 

S’informa que, arrel de la Covid 19, s’ha fet despesa extraordinària de diferent material Covid, 
a banda dels reforços de personal. 

Material: termòmetres, rebutjables de llit, EPI’S, consumibles neteja i material doble per 
circuits Covid. 

S’informa de la situació de trencament d’estocs de guants per al treball diari. 

 

4.- Informació de la situació de la COVID19 a la Residència. 

- COVID 

S’informa de la situació actual de la Residència, i es fa un resum de l’històric des del mes de 
març fins a la data. S’explica com es va organitzar el personal en un inici (quart torn),  com s’ho 
organitzat la comunicació amb les famílies, el pla de contingències existent i organització 
interna de zones Covid i circuits independents. 

Les dificultats per aconseguir EPI’S i per organitzar i tenir referents en el primer període de 
pandèmia, i en el monitoratge de les residències, van millorar quan va ser assumit per el 
Departament de Sanitat. 

S’informa que, en l’actualitat, els referents sanitaris ens donen suport i monitoritzen l’activitat 
de la Residència en tot el que fa referència a la Covid19. 

S’informa de l’últim pla sectorial de residències, i de les mesures  d’intensificació addicionals: 
cribatge i proves antígens a professionals, sectorització dels grups de convivència, formació del 
personal, activació dels equips ràpids i bossa de diferents professionals. 

El Regidor explica la diferència entre les proves PCR i les d’antígens, i la millora de poder 
disposar d’aquestes proves. 

 

 

5.- Temes sobrevinguts. 

Les senyores Dolors Noguerol i Teresa Masvidal exposen la situació del personal auxiliar de 
geriatria de l’equip de la Residènca pel que fa a la demanda d’augment de categoria realitzat a 
l’Ajuntament. 

Fan palès el seu malestar, i decepció, perquè aquest augment de categoria  entenen que no 
s’ha fet ajustat a les funcions que desenvolupen, i per un import amb el que no estan 
conformes. 
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La senyora Verònica Fernàndez, com a responsable de personal, explica que de la mateixa 
categoria hi ha diferents sous, i que s’ha equiparat al sou més baix, fent una pujada de 30 
euros per persona. 

Expliquen que se senten molt reconeguts per diferents agents (serveis sanitaris, famílies, 
PADES, comunitat i veïns...) però desatesos, en aquest sentit, per l’Ajuntament. Hi ha un 
sentiment d’estar “sempre a la cua de tot”. 

Fan palès del malestar, i les ganes de lluitar pel que senten just, així com també la voluntat de 
trobar una solució amb RRHH i l’Ajuntament. 

Pregunten al Regidor els criteris utilitzats per adherir-los a la categoria, i pel sou que s’ha fet. 

El Regidor comenta que veu justificada la demanda i que entén que és un tema econòmic 
perquè els efectes del la Covid19 han fet minvar ingressos.  

Diferents membres del Consell, Infermeria i Direcció els donen suport, i ratifiquen la gran tasca 
d’aquest col·lectiu, tant de forma històrica com en els últims mesos de pandèmia. 

 

6.- Precs i preguntes. 

El doctor Maresme pregunta com s’organitzarà el moment que es disposi d’alguna vacuna 
Covid. No tenim cap informació, i  seguirem indicacions dels referents sanitaris 

El doctor Maresme també pregunta si ja s’ha administrat les vacunes antigripals d’enguany. 
Aquestes vacunes ja s’han posat a tots els residents amb autorització i manquen les de les 
persones menors de 65 anys.  

 

Diferents membres del Consell feliciten l’equip per la tasca d’aquests mesos. 

 

El president aixeca la sessió a les 20:25h, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

La secretària  
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